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Z á p i s 
 

z jednání valné hromady TSUT konané dne 4.12.2014 
 
1.) Jednání valné hromady, svolané na základě rozhodnutí VV TSUT v souladu se 

Stanovami TSUT, zahájil předseda TSUT p. Zdeněk Fiala uvítáním delegátů a hostů. 
paní Hany Kopecké, předsedkyni KH KO ČUS a krajského manažera SCS Ing. Jaroslav 
Šmída. Valná hromada se konala ve velkém sále Městského úřad v Trutnově. 

 
2.) Delegáti VH schválili jednomyslně program valné hromady, jednací řád i volební řád. 
 
3.) Do pracovního předsednictva byli jednomyslně zvoleni p. Minarčík, Mgr. Vosáhlo, 

Pivko, Kopecká, Šmíd, Fiala, členy komise mandátové byli zvoleni pí. Ulrichová, 
Lajský,Tomšík, členy komise volební byli zvoleni Ing. Turner, Pivko, Kazdová, členy 
komise návrhové Ing. Seidl, Ing. Porcalová, Matěna. Všichni byli zvoleni jednomyslně. 
Řízením schůze byl pověřen p. Fiala. 

 
4.) Zprávu o činnosti výkonného výboru TSUT od poslední valné hromady přednesl 

předseda p. Fiala.Informoval o všech stěžejních záležitostech práce VV a střediska SCS, 
činnosti v krajské radě i hlavních závěrech VH ČUS.Na závěr poděkoval členům VV, 
sekretariátu, revizní komise i zástupcům TJ/SK a svazů, se kterými za celou dobu funkce 
předsedy spolupracoval. 

 
5.) Zprávu o hospodaření VV TSUT za rok 2013 předložil delegátům p. Pivko. 
 
6.) Zprávu o ekonomické situaci roku 2014 včetně rozpočtu na rok 2014 přednesl rovněž p. 

Pivko.Součástí zprávy byl  i návrh na výši členského příspěvku TJ/SK pro rok 2015 ve 
výši 20,. Kč/člen. 

 
7.) Zprávu kontrolní a revizní komise přečetl Mgr. Vosáhlo. 
 
8.) S návrhem nových Stanov TSUT v návaznosti na nový Občanský zákoník seznámil 

delegáty p. Minarčík. Upozornil především na změny proti předchozímu stavu i některá 
nově vložená ustanovení.  

 
9.) V diskuzi se delegáti vyjadřovali především k ekonomické situaci TJ/SK a k členským 

příspěvkům. Všechny dotazy byly zodpovězeny členy předsednictva. V diskuzi 
vystoupila rovněž paní Kopecká s informací o činnosti KO ČUS i činnosti OS Náchod. 
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Informace k práci SCS podal rovněž p. Šmíd . Mgr. Vosáhlo upozornil na požadavky 
zpracování statistiky a ročních výkazů.a vysvětlil i přístup na nové webové stránky 
TSUT. 

 
10.) Mandátová komise konstatovala účast pozvaných delegátů 51,3%, jednání bylo 

prohlášeno za usnášeníschopné. 
 
11.) Samostatně bylo provedeno hlasování o návrhu nových Stanov TSUT . Stanovy včetně 

drobné úpravy názvu byly schváleny jednomyslně. 
 
12.) Předseda volební komise Ing. Turner předložil návrh způsobu voleb, který byl všemi 

delegáty odsouhlasen. Následně byly dle volebního řádu provedeny jednotlivé volby : 
- předseda TSUT     Jaroslav Havlina              2 se zdrželi, ostatní pro 
- člen VV                 Bc.Petr Musil                   všichni pro 
- člen VV                 Alek Pejos                        1 se zdržel, ostatní pro 
- člen VV                 Aleš Vlček                        všichni pro 
- člen VV                 Petr Minarčík                    1 se zdržel, ostatní pro 
- člen VV                 Ing.Blanka Porcalová        všichni pro 
- člen VV                 Mgr.Miroslav Vosáhlo      1 se zdržel, ostatní pro 
- člen RK                 Dana Stránská                    1 se zdržel, ostatní pro 
- člen RK                 Ing.Jaromír Seidl                všichni pro 
- člen RK                 Ing.Jiří Turner                    všichni pro 

 
13.) Návrh usnesení přeložil delegátům VH Ing. Seidl. Usnesení bylo jednomyslně přijato a je 

samostatnou přílohou tohoto zápisu. 
 
14.) Závěr jednání valné hromady provedl p. Fiala. Ještě jednou poděkoval odstupujícím 

členům VV, novým pak popřál hodně úspěchů v jejich práci. Zároveň poděkoval i 
delegátům za jejich účast a všem popřál pevné zdraví a alespoň trochu spokojenosti 
v práci pro tělovýchovu a sport v podkrkonošském regionu .  

 
 
 
Zapsal : Fiala 
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